
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-08-24, § 7 

 

 Tid: 24 augusti 2009 kl 16.00 – 16.30 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 3 september 2009 

  

 

Petter Lindfors Mirja Räihä Järvinen 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (M), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (S), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (M)  

Helena Bonnier (M)  

Sören Swärd (M)  

Ingvar Snees (M)  

Katharina Gratschew (M)  

Kenneth Nilsson (S)  

Jari Visshed (S)  

Berit Kruse (S)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (M) tjänstgörande 

Sebastian Carlsson (M)  

Anders Alvebäck (M)  

Per Hallberg (M) §§ 1-19, §§ 21-32 

Håkan Thorén (KD)  

Christer Mellstrand (C)  

Maria Östberg Svanelind (S) tjänstgörande 

Bo Holmberg (S)  

Margareta Malm (S)  

Gunnar Sandell (S)  

Torkel Tigerschiöld (MP) tjänstgörande 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreterarna Eva Olofsson och Åse 

Geschwind. Vidare tjänstemännen vid kontoret Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, 

Olle Cyrén, Eva Olsson, Åsa Wigfeldt samt biträdande borgarrådssekreteraren Thord 

Swedenhammar från roteln. 

 



  

 § 7 

Skrivelse angående finansborgarrådets privata överenskommelse med 

enskilda byggherrar. Svar på remiss 

Dnr E2009-500-00974 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden beslutar att som svar på remissen till kommunstyrelsen 

 överlämna och åberopa kontorets utlåtande. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 11 augusti 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1)   Ordföranden Petter Lindfors m fl (M) ställer sig bakom kontorets förslag (se 

 beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (S) och tjänstgörande ersättare Torkel 

 Tigerschiöld (MP) föreslår följande: 

 1  Delvis godkänna kontorets svar på skrivelsen. Därutöver anförs följande: 

 

 Det är positivt för stockholmarna att det byggs fler hyresrätter nu och att både 

 allmännyttan men även privata fastighetsbolag, bland dem Wallenstam, vill bygga 

 i staden. 

 

 Kontoret beskriver i svaret hur markanvisningspolicyn fungerar. Trots att vi har 

 reservationer mot den gällande markanvisningspolicyn så är det givetvis korrekt av 

 kontoret att påpeka att de löften finansborgarrådet har gett är i enlighet med 

 policyn. 

 

 Vår synpunkt är dock att finansborgarrådet i sitt handslag har förekommit 

 nämndbehandling av t ex Wallenstams ansökningar av markanvisningar i staden. 

 

Omröstning 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag.   

 

Reservation 

Vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (S) och tjänstgörande ersättare Torkel 

Tigerschiöld (MP) med hänvisning till sitt gemensamma förslag. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 



  

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


